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Zápis  

15. řádného zasedání Akademického senátu 3. lékařské fakulty UK 

 12. listopad 2024, 14:30 hodin 

Sál Radany Königové 

 
 

Program:                                                                                                          

1. Schválení programu, určení skrutátorů  

2. Kontrola zápisu ze dne 15. října 2024  

3. Informace děkana  

4. Informace předsednictva AS 3. LF UK  

5. Žádost o schválení novelizace Opatření děkana 1/2022  

6. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 do doktorských studijních 

programů (prof. Šlamberová) 

7. Evaluace LS 2023/2024 (doc. Franěk) 

8. Zprávy z ASUK (J. Vala) 

9. Různé  

 

Ad 1) Zahájení   
Přítomno bylo 22 senátorů (z toho 5 online přes Teams), senát byl usnášeníschopný. 

 

 

 

Ad 2) Schválení programu, určení skrutátorů  

Žádný ze senátorů nevznesl připomínky k obsahu dnešního jednání. 

 

Návrh usnesení: 

„AS 3. LF UK schválil navržený program tichým souhlasem.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

Skrutátory byli určeni:   
 

za pedagogickou komoru:  PhDr. Marie Zvoníčková 

za studentskou komoru:     Andrej Jasovský 

 

 

Ad 3) Kontrola zápisu ze dne 15. října 2024 
Žádný ze senátorů nevznesl k zápisu z 15. října 2024, který byl umístěn na stránkách AS, 

připomínky. 

 

Návrh usnesení:   

„Zápis ze dne 15. října 2024 byl schválen tichým souhlasem.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 



Ad 4) Informace děkana 
 

Nadační fond STUDENT 

Prof. Widimský informoval o odeslání dopisu doc. Patočkové, předsedkyni správní rady 

Nadačního fondu STUDENT 3. LF, a dalším členům jeho správní rady ve znění, které bylo 

odsouhlaseno akademickým senátem. Dále uvedl, že následné kroky jsou na právnících. 

 

Informace z Asociace děkanů LF ČR 

Prof. Widimský informoval o jednáních, která se uskutečnila v poslední době. 3. září proběhlo 

jednání děkanů LF s ministrem školství Bekem, dále pak 15. 10. jednání děkanů LF 

s ministrem zdravotnictví – řešila se zejména otázka financování lékařských fakult, ale také 

některé další otázky, jako je souběh klinické výuky a léčebné/dg. péče. To by měl řešit 

dodatek k vysokoškolskému zákonu, který je v těchto dnech finalizován.  

 

K financování LF prof. Widimský uvedl, že během jara/léta se zpochybňoval parametr P, 

nicméně nakonec bylo ministrem školství potvrzeno, že parametr P bude pokračovat a přibude 

(pravděpodobně od podzimu 2025) podpora nelékařských bakalářských studijních oborů. 

 

Přednostové nových klinik 

Prof. Widimský oznámil, že před několika dny předal jmenovací dekrety dvěma novým 

přednostům na nově zřízených pracovištích 3. LF UK ve FN Bulovka. Z předávání se omluvil 

ředitel nemocnice FN Bulovka Kvaček, předání proběhlo za účasti náměstkyně Roháčové.  

 

Přednostou Interní kliniky 3. LF UK a FNB se stal přednosta as. MUDr. Oliver Kuchař, Ph.D. 

Do čela Kliniky anesteziologie, intenzivní a urgentní medicíny 3. LF UK a FNB byl 

jmenován přednosta as. MUDr. Josef Škola, Ph.D.  

 

Nakonec prof. Widimský dodal, že oba nově jmenovaní přednostové mají zájem – 

a předpoklady – v dohledné době připravit habilitační řízení. Na obou klinikách již běží 

výuka, podle prvních ohlasů by mělo být vše v pořádku. 

 

Setkání vedení LF ČR a SR 

Prof. Widimský seznámil přítomné s konáním této akce. Ve dnech 15. – 16. listopadu 2024 se 

uskuteční tradiční setkání vedení (kolegií i senátů) lékařských fakult ČR a SR. Jednat se bude 

v sekcích, kromě toho proběhnou také dvě plenární zasedání. Akce se účastní každý rok cca 

100 lidí a bývá to zajímavé věcně i společensky. Letos lze očekávat živou debatu o další 

lékařské fakultě (zřízení pobočky v Praze), proti čemuž se postavilo všech osm děkanů 

českých lékařských fakult. 

 

Vývoj hospodaření 

Prof. Widimský seznámil s předběžným vývojem hospodaření. Podařilo se díky personálním 

změnám hospodaření udržet v kladných číslech, personální úspora činí cca 12 milionů korun 

a výhled do posledního roku fungování tohoto kolegia je pozitivní. 6. listopadu absolvovalo 

několik děkanů LF důležitá jednání v senátu a v poslanecké sněmovně – ve zdravotním 

výboru – o plánu na zvýšení počtu přijatých do nelékařských zdravotnických studijních oborů. 

Pro 3. LF z toho vyplývá, že s velkou pravděpodobností už u přijímacího řízení na jaře 2025 

s nástupem studentů od října 2025 budeme přijímat minimálně o 20 procent studentů více, 

zatím nejsou všechny podmínky definitivně napsané. Závazek pro nás se bude pravděpodobně 

týkat dvou oborů, které na 3. LF máme – všeobecná sestra a nutriční terapeut. Podmínka, 

abychom dostali k tomu finance, je, že v součtu do těchto dvou oborů přijmeme o minimálně 



20 procent studentů více, než jsme přijímali v průměru v předchozích třech letech. Obdobně 

jako když se zvyšoval počet přijímaných mediků. 

 

Výstavba nového výukového centra 3. LF 

Prof. Widimský informoval o stavu odkupu pozemku od SZÚ za účelem výstavby nového 

výukového centra 3. LF UK. Čeká se již 18 měsíců na rozhodnutí ministerstva zdravotnictví 

v této věci. Děkan shrnul celou historii týkající se této věci: před 6 lety získala fakulta 

bezúplatným převodem od státu budovu B a okolní pozemek. Fakulta má nyní v plánu 

vybudovat místo budovy B nové moderní výukové centrum. Děkan připomenul průběh 

architektonické studie, kdy architekti připravující tuto studii jednali na stavebním úřadu Prahy 

10. Tam jim bylo řečeno, že studii mohou připravit až na hranici pozemku ve vlastnictví 3. LF 

UK sousedícím s pozemkem SZÚ – s písemným souhlasem SZÚ, že zadní stěna bude na 

hranici pozemku. S těmito informacemi začali studii připravovat. Když byla studie hotová 

(stála 6 milionů), tak se stavební úřad vyjádřil, že to nemohou garantovat, že ze zákona je 

třeba 3 m prostoru od okraje budovy. Fakulta tak stála před problémem. Po jednání 

s ředitelkou SZÚ byla dohoda, že třímetrový pozemek by fakultě SZÚ předal. Dále děkan 

uvedl, že se jednalo v červnu 2023 s prvním náměstkem a ředitelem přímo řízených 

organizací na ministerstvu zdravotnictví, kdy se k tomuto záměru kladně vyjádřili 

a konstatovali, že pokud má jít o bezúplatný převod, tak to bude trvat rok, pokud to bude 

zaplacené, tak tři měsíce. Rozhodnutí padlo, že fakulta za převod zaplatí. Od té doby uplynulo 

18 měsíců a a ani o odprodeji nebylo dosud rozhodnuto. 

 

Děkan přítomným sdělil, že několikrát mluvil o této záležitosti s panem ministrem. Dále 

konstatoval, že z žádné strany neslyšel, že by prodej pozemku kdokoli zpochybnil, takže 

doufá, že se to nakonec stane, nicméně již 18 měsíců je projekt blokovaný. V tuto chvíli 

děkan navrhuje otevřít debatu, zda nadále čekat nebo zadat architektům úpravu studie s tím, 

že výsledná budova bude menší. Na jaře se kolegium děkana dohodlo, že bude čekat do 

Vánoc, a když se nestane nic do konce roku, tak se studie upraví. Děkan podotknul, že již 

vydaných 6 milionů bude ztraceno, protože budeme muset platit novou studii. Dále se může 

stát, že nám ministerstvo nakonec pozemek prodá. To je věc, která je k debatě, jestli jít cestou 

rychlejší, tedy zmenšit projektovanou budovu, kde by již nemělo být formálních překážek. 

 

Změna Ph.D. studia  

Informace sdělí paní proděkanka Šlamberová v jednom z následujících bodů. 

 

Doc. Gojda poděkoval panu děkanovi za jeho informace a otevřel rozpravu. 

 

Rozprava  

 

Dr. Zvoníčková se dotázala, co bude znamenat navýšení nelékařských bakalářských 

studijních programů pro obor Všeobecná sestra. Aktuálně se jich přijímá plus minus 80. Prof. 

Widimský uvedl, že se jich přijme 100. Prof. Gkalpakiotis navrhl zaslat jménem 

akademického senátu dopis ministerstvu zdravotnictví s dotazem, v jakém stavu je prodej 

pozemku s tím, že již čekáme 18 měsíců a jsme z tohoto znepokojeni. Vyzval k diskusi 

s vedením fakulty, zda by tento krok uvítala. Prof. Widimský se vyjádřil k návrhu prof. 

Gkalpakiotise kladně, domnívá se, že bychom mohli dostat rychle stanovisko ministerstva. 

Ngoc Hung Hoang vznesl dotaz na možnosti založení nového nadačního fondu fakulty. Prof. 

Widimský odpověděl, že ta možnost určitě existuje, ale je tam otázka finanční – jaký bude 

zdroj financí, prostředky fondu nemůžeme dát z fakultních peněz na provoz. Doc. Gojda 

doplnil, že z jeho pohledu jsou důležitější osoby ve vedení fondu než samotné finance, 



konkrétně kdo by byl aktivním správcem případného nového nadačního fondu. Dále vyzval 

plénum, že pokud by někdo věděl o osobě, která má zkušenosti s touto problematikou, ať tuto 

informaci sdílí. Na závěr doplnil, že z jeho pohledu je fundraisingová aktivita 50 procent 

činnosti fondu. Lucie Hrubá se dotázala, zda narostla cena projektu na nové výukové 

centrum během 18 měsíců zdržení. Prof. Widimský uvedl, že cena projektu je smluvně dána, 

ale tím, že ho odkládáme, tak je možné, že by cena mohla vzrůst. Prof. Gkalpakiotis zmínil 

příslib od Univerzity Karlovy týkající se financování tohoto projektu. Prof. Widimský 

zareagoval, že je to v dlouhodobém plánu univerzity a 3. LF třicet let nic nového nepostavila, 

takže by měla mít tato stavba prioritu. Doc. Džupová reagovala, že pokud se vzdáme toho 

pozemku, o který usilujeme, a budeme muset zmenšit budovu ve studii, tak přijdeme o část 

místa v nové budově. Dále uvedla, že při zohlednění informací od pana děkana, kdy není 

známo, že by projekt někdo blokoval, věří, že přeci jen další úsilí povede k tomu, že budeme 

moci stavět podle původního plánu.  

 

Doc. Gojda poděkoval za přednesené informace a navrhl usnesení. 

 

Návrh usnesení:  

„Akademický senát 3. LF UK vzal informace děkana na vědomí tichým souhlasem.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

Ad 5) Informace předsednictva AS 3. LF UK 

 
Doc. Gojda přednesl informace předsednictva AS 3. LF UK. Předsednictvo se sešlo již 

v novém složení, novým předsedou na posledním zasedání pléna byl zvolen za studentskou 

komoru Jonáš Vala. Předsednictvo zasedalo před týdnem, aby připravilo program ve znění, 

jak jej senát na dnešním zasedání schválil. Dále doc. Gojda uvedl, že předsednictvo 

informoval o dalším postupu kolegia děkana ve věci Nadačního fondu STUDENT, jiné 

informace/diskuse na předsednictvu nebyly. 

 

Rozprava 

nebyla 

 

Návrh usnesení:  

„Akademický senát 3. LF UK vzal informace předsednictva na vědomí tichým souhlasem.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

Ad 6) Žádost o schválení novelizace Opatření děkana 1/2022 

Předseda AS doc. Gojda uvedl tento bod a předal slovo proděkanu Duškovi, který bod 

předložil. 

Prof. Duška uvedl, že některé informace již prezentoval na zasedání senátu v dubnu 2024 

v rámci bodu rozdělení prostředků Cooperatio pro rok 2024. Nyní se jedná o schválení 

novelizace opatření děkana 1/2022, kterou se stanoví podmínky při realizaci a hospodaření 

s finančními prostředky programu Cooperatio uskutečňované na 3. lékařské fakultě 

Univerzity Karlovy. Jedná se o částku přibližně 80 milionů korun ročně. Recentně po 

schválení velkým senátem se změnila univerzitní metodika, jakou se určuje základ pro 



rozdělování těchto peněz mezi fakultami. Doposud hlavním parametrem byl tzv. kafemlejnek 

neboli publikace-bibliometrie. 3. lékařská fakulta si sáhla na 5 % rozdělovaných prostředků. 

Univerzita toto změnila tak, že začala využívat jiné parametry, jako jsou citace, ve kterých si 

3. lékařská fakulta stojí velmi dobře, ale také monografie nebo prostředky, které přichází do 

vědy na fakultu z jiných zdrojů. Prof. Duška zdůraznil, že 3. lékařská fakulta na nové 

metodice vůbec nejvíce tratí. Nová metodika bude postupně po dobu pěti let nabíhat, a pokud 

nedojde k dramatickému navýšení vědeckého výkonu ve smyslu nové metodiky, bude 3. LF 

dostávat na vědu rok od roku méně peněz. Dále uvedl, že je potřeba motivovat naše vědce, 

aby přizpůsobili své bádání novému hodnocení.  

Prof. Duška shrnul, že předkládaná novelizace opatření děkana bere to rozumné z rektorátní 

metodiky a opomíjí to, co nepovažujeme za rozumné. V předkládaném opatření mírně 

snižujeme váhu bibliometrie, u gold open access kontrola seriózností časopisu/vydavatele ex 

ante nebo ad hoc. Zachováváme parametr Ph.D. škola, zavádíme do hodnocení sumu 

získaných grantových prostředků tuzemských a zahraničních a excelentních výsledků 

(patenty, užitné vzory, excelentní vědecké monografie zahrnutých do M1 hodnocení). Příjem 

po skončení grantu zaručuje lepší kontinuity financování. Nové hodnocení bude zaváděno 

postupně, takže se bodování bude posouvat, každý rok se to bude uplatňovat z 20 % a po 

následujících pět let nabíhat. V novém hodnocení nejsou citace – ty se vědcům těžce ovlivňují 

a mají dlouhý poločas. To by se poznalo za tak dlouhou dobu, že se KD rozhodlo je jako 

parametr nezařadit. Závěrem dodal, že jde o celkem komplexní záležitost, na kterou se 

snažíme reagovat.  

Doc. Gojda poděkoval panu proděkanovi a uvedl, že v loňském roce proběhl kulatý stůl, kde 

se věc diskutovala, a v květnu nebyl ještě připraven podkladový materiál, aby byl bod 

projednán před prázdninami. Otevřel rozpravu.  

Rozprava  

nebyla 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát 3. lékařské fakulty Univerzity Karlovy schvaluje novelizaci Opatření děkana 

1/2022 ve znění aktualizovaném v r 2023, kterým se stanoví podmínky při realizaci 

a hospodaření s finančními prostředky programu Cooperatio uskutečňované na 3. lékařské 

fakultě Univerzity Karlovy. 

Hlasování 

Pro 22, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 

Ad 7) Podmínky přijímacího řízení do DSP pro AR 2025/2026 v prezenční 

a kombinované formě studia 
 

Doc. Gojda uvedl bod a předal slovo proděkance Šlamberové. 

 

Proděkanka Šlamberová uvedla, že oproti minulým rokům dochází k výrazným změnám 

v souvislosti s novým vysokoškolským zákonem, který ustanoví nové podmínky a nová 



stipendia pro nově přijímané doktorandy. Fakulta nicméně na navýšení stipendií nedostane 

další finance, takže je nutno snižovat počty přijímaných studentů do prezenčního studia a dbát 

na zvýšení kvality uchazečů, s čímž souvisí razantní úpravy v podmínkách přijímacích řízení. 

Dále proděkanka Šlamberová připomněla, že doktorské studijní programy 3. lékařské fakulty 

jsou spojené s dalšími lékařskými fakultami a přírodovědeckou fakultou, což situaci 

komplikuje ještě více – podmínky musí být shodné na všech fakultách. Nově jsou v opatření 

děkana zařazeny Nutriční a metabolické vědy, Dermatovenerologie a Ortopedie. 

Experimentální intenzivní medicína ještě zařazena není. 

 

K výrazným úpravám dochází v článku 5, paragraf 4–6. Nově bude stanoven minimální počet 

bodů nutných pro úspěšné složení přijímací zkoušky, což je shodné s body, které byly 

doposud, a hodnota bude stanovena v předstihu příslušnou oborovou radou. Dále se stanoví 

minimální počet bodů nutný pro přijetí. Tato hodnota bude stanovena až po přijímacím řízení. 

Tyto počty bodů nemusí být shodné napříč fakultami a nemusí být shodný v jednotlivých 

oborových radách. Pro každou oborovou radu se tak fakticky udělá jiná čára.  

 

Co se týká kombinované formy, proděkanka Šlamberová uvedla, že bude minimální počet 

bodů pro úspěšné složení přijímací zkoušky shodný a bude zaručovat, že student bude přijat 

do kombinované formy studia. Studentům, kteří zůstanou u přijímacího řízení do prezenční 

formy pod čarou, bude nabídnuto – za předpokladu, že dosáhnou minimálního počtu bodů pro 

úspěšné složení přijímací zkoušky – nastoupit ke studiu do kombinované formy studia.  

 

Oborové rady, které jsou vedené pod přírodovědeckou fakultou, ještě navíc vyžadují předem 

vypsaná témata dizertačních prací v SISu, jedná se o Molekulární a buněčnou biologii, 

genetiku a virologii a Imunologii. Jedná se o změny oproti minulým letům, aby fakulta byla 

připravena na navýšení stipendia z nynějších 11 tisíc na cca 26 500 Kč 

 

Doc. Gojda poděkoval paní proděkance a otevřel rozpravu. 

 

Rozprava 

Prof. Widimský zdůraznil nutnost zohlednit ekonomickou stránku věci a vybírat 

u přijímacích řízení skutečně perspektivní uchazeče, je potřeba podporovat teoretické obory 

pro získání budoucích akademických pracovníků. Děkan informoval, že všechny lékařské 

fakulty budou zamítat přechod doktorandů z kombinované formy do prezenční formy. Doc. 

Gojda se dotázal, zda se může počítat i úvazek na teoretickém ústavu do doktorského příjmu. 

Prof. Widimský uvedl, že v návrhu zákona se s tímto takto počítá – musí to být ale příjem za 

tvůrčí činnost. Ngoc Hung Hoang se dotázal na detaily ohledně počtu přijímaných studentů. 

Prof. Šlamberová uvedla, že se nebudou zohledňovat počty přijatých v minulých letech. 

Doplnila, že letos jsme dostali finance jako průměrnou sumu za posledních pět let a tento 

průměr budeme dostávat každoročně. Od letoška nebude existovat platba za studenta, jako 

bylo doposud. Fakulta bude dostávat stále stejnou sumu peněz. Tomáš Pelikán navázal na 

předcházející dotaz, domnívá se, že je tam různá bodová hranice v rámci každé oborové rady 

a ty podmínky pro to přijetí nemusí být ekvivalentní napříč oborovými radami. Domnívá se, 

že nelze zaručit, kolik bude přijato studentů do jednotlivých oborových rad, a přijímací řízení, 

které bude složitější v jiné oborové radě, na úkor té jednodušší bude mít menší počet studentů. 

Má dotaz, zda jsou v tuto chvíli řešeny nějaké minimální počty do každé oborové rady. Prof. 

Widimský doplnil, každý studijní program je samostatný program, pořadníky v jednotlivých 

radách spolu souviset nemusí.  

 



Návrh usnesení:  

„Akademický senát 3. LF UK schvaluje podle čl. 10 odst. 1 písm. e) Statutu 3. LF UK 

Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 do doktorských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia se standardní délkou studia čtyři roky 

s výukou v českém a anglickém jazyce na 3. lékařské fakultě Univerzity Karlovy 

s předpokládanou lhůtou podávání přihlášek do 30. 4. 2025.“ 

 

Hlasování 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

Ad 8) Evaluace LS 2023/2024 
 

Doc. Gojda uvedl bod a předal slovo doc. Fraňkovi, který tento bod zpracovával. 

 

Ještě předtím uvedl dr. Marx, že výstupy zpracovával doc. Franěk společně s dalšími členy 

evaluační komise. Na začátku měsíce došlo k vylepení informačních plakátů o evaluacích na 

dveře ve výukových místnostech s cílem zvýšit návratnosti. 

 

Doc. Franěk přednesl výsledky práce evaluační komise. Do práce se velmi intenzivně zapojila 

studentská část evaluační komise a sběr dat i prezentace z velké části jde na jejich vrub, takže 

děkuje studentům, kteří se do toho zapojují. Dále docent Franěk představil excelovskou 

tabulku, ke které mají senátoři přístup. Ta obsahuje souhrnná data o evaluaci jednotlivých 

předmětů, včetně průměrného hodnocení, návratnosti a porovnání s loňským rokem. Celkově 

bylo přes tisíc semestrálních evaluací, průměrná hodnota je 5,44 na stupnici 1–7.  

 

Dále představil prezentaci obsahující statistickou část a rozbor jednotlivých předmětů po 

studijních oborech a ročnících. Celkový počet evaluací za letní semestr je o trochu nižší než 

v roce předchozím ve srovnání s letním semestrem 2022, ale ten pokles je v rámci statistické 

chyby, zhruba o 200 evaluací méně. Spojnice trendu je pořád výrazně stoupající, počet 

evaluací nám přibývá. Je patrný vzestup v počtu semestrálních evaluací za posledních pět let, 

které považujeme za nejdůležitější. Návratnost evaluací je  6,31 %. V těch předchozích letech 

se do tohoto čísla nezapočítávaly bakalářské obory, teď už tam jsou a bakalářské obory byly 

výrazně evaluovány. Na dalších slidech prezentace jsou rozebrány jednotlivé předměty v nově 

dané struktuře. 

 

Doc. Franěk dále shrnul, že celkově v letním semestru nebyla žádná závažná výtka týkající se 

personálních přešlapů (např. urážky ze strany vyučujících, nevhodné chování). Nějaké 

připomínky jsou – nejvýraznější připomínka je spolupráce s Českou zemědělskou univerzitou, 

kde to skřípe po organizační i obsahové stránce, ale je to věc, která se opakuje a která je na 

úrovni vedení fakulty už nějakým způsobem řešena. 

 

Dr. Marx uvedl, že byly výtky týkající se sexistického chování u jednoho z vyučujících, 

s nímž ve spolupráci s vedoucím daného pracoviště byl rozvázán pracovní poměr, resp. nebyl 

prodloužen. Tato výtka se znovu v evaluacích již neobjevila. Dále zdůraznil výrazné zlepšení 

v organizaci testů v předmětu Struktura a funkce lidského těla, kde byla kritika dlouhodobě 

a po změně organizace testů výtky prakticky vymizely. Co se týká ČZU, probíhají jednání 

s garanty. Zdůraznil, že naši studenti na ČZU jsou pořád studenty UK podléhající předpisům 

UK, nikoli ČZU. 

 



Doc. Gojda poděkoval za doplnění a otevřel rozpravu. 

 

Rozprava 

Dr. Zvoníčková se zeptala, jestli za pozitivní evaluace budou udělovány vyučujícím odměny. 

Dr. Marx uvedl, že budou. Zohledňuje se celkový počet evaluací a průměrná evaluace 

daného vyučujícího a potom také četnost, resp. opakovaná pozitivní hodnocení mezi lety. 

Prof. Widimský zmínil zda, se zohledňují celkově pracoviště. Dr. Marx a doc. Franěk 

doplnili, že se jedná o zohledňování konkrétních vyučujících, neboť vyučující mohou učit 

napříč předměty. Vala osvětlil, kde přesně studenti vyplňují evaluaci vyučujících. Konkrétně 

se vyplňuje v návaznosti na semestrální evaluace. 

 

Návrh usnesení 

„Akademický senát 3. LF UK vzal informace o evaluacích na vědomí a souhlasí se 

zveřejněním způsobem obvyklým.“ 

 

Hlasování 

Pro 22, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

 

Ad 9) Informace z AS UK 
 

Jonáš Vala informoval o mimořádném zasedání Akademického senátu Univerzity Karlovy, 

které se uskutečnilo 22. listopadu 2024 na žádost senátorů. V Mladé frontě vyšel článek 

poukazující na nejasnosti ohledně zadávání zakázky na ostrahy objektu FF po tragických 

událostech v prosinci 2023. Zakázku získala firma, jejímž většinovým vlastníkem je Otomar 

Sláma, člen kolegia rektorky. Na mimořádném zasedání AS Uk bylo schváleno, že se spustí 

mimořádná kontrola hospodaření dle příslušných právních předpisů. Senát pověřil několik 

svých členů, aby se této kontroly účastnili, a budou informovat na prosincovém zasedání AS 

UK. 

 

Návrh usnesení:  

„Akademický senát 3. LF UK vzal informace z AS UK na vědomí.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

 

Ad 10) Různé 
Proděkan Džupa informoval, že vědecká rada probrala na svém zasedání návrhy pana děkana 

na udělení pamětní medaile třem jubilantům: prof. Benešovi, prof. Moťovské a prof. Krbcovi. 

 

Návrh usnesení 

„Akademický senát 3. LF UK bere informace o udělení pamětních medailí na vědomí.“ 

Schváleno tichým souhlasem. 

 

Doc. Gojda poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. 

 

Příští jednání Akademického senátu 3. LF UK se uskuteční 10. prosince 

2024 ve 14:30 hodin v zasedacím sále Radany Königové. 


